
  
 

 

 

 

 

 

PROTOKOLL 

 

ÅRSMØTE 2021 
 

 

 

 

20. APRIL PÅ TEAMS 
 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 
  



  Årsmøte i Grimstad idrettsråd 
          avholdt via teams tirsdag 20. april 
 
 
 

 Styreleder, Fred Rune Røed innledet og ønsket alle representanter, 
 observatører og inviterte gjester velkommen til møte.  

 
 

Sak 1. Godkjenning av representanter. 
 
Styret:  Fred Rune Røed     Eidekameratene IL 
   Morten Tønnevold     Express IL 
   Marianne Tønnessen     Imås IL 

Ole Bjørn Lindland                     Brave gruppen BIL 
Helge Næss Olsen     Lia IL 
Kari Elin Bratteland     AGR 
Nils Svanes      Grimstad Friskis & Svettis 
Reni Lukas                   Grimstad Triathlon klubb
  

Klubb:  Trygve Jacobsen     Sørild FK 
  Hilde Johannessen     GTIF  

 Geir Atle Aas      GTIF 
Ingrid Aamodt     Imås IL 

 Alf Morten Kaupang     Imås IL 
Vidar Dymbe      Imås IL 
Laila Asbjørnsen     Express IL 
Nick Savaris      Express IL 
Roy Svarstad      Express IL 
Liss Thomassen (etter sak 3)    Grimstad Trialklubb 
 Olaf Marius Tellefsen     Grimstad Trialklubb 
Remy Andreassen     Grimstad Svømmeklubb 
Camilla Aas      Grimstad Svømmeklubb 
Monika Thorsen Meijer    Eidekameratene IL  
Heidi-Lill B Søyland                 Lia IL 
 Baste Stenberg Rimestad    Grimstad Golfklubb 
Henry Skåland     Grimstad Golfklubb 
 Reidar Jortveit     Grimstad Seilforening 
Morten Strømme     Grimstad Sportskyttere 
 

Observatører og andre uten stemmerett:   
  Bjørnar B Øien             observatør   Express IL (ansatt) 
  Anne Kjersti Wiig     observatør   GTIF (ansatt) 
  Åse Mortensen             observatør   AGR Rideklubb (ansatt) 

  Karin Glomsaker     Enhetsleder Kultur  
  Brit Ingebjørg Fossli     sekretær i GIR styret  

 
 

Totalt 26 stemmeberettigede. 
 

Vedtak:  Årsmøtet godkjenner enstemmig de deltakende representanter. 

 

 
 
 
 
 



Sak 2. Valg av dirigent, sekretær og to til å underskrive  
  protokollen. 

 

Styrets forslag til dirigent: Brit Ingebjørg Fossli. 
 

Vedtak:    Brit Ingebjørg Fossli velges enstemmig til dirigent. 
 

 
Styrets forslag til protokollfører: Morten Tønnevold 

   

Vedtak:     Morten Tønnevold velges  enstemmig til protokollfører. 

 
 
Ble fremmet forslag Laila Asbjørnsen (Express) og Hilde Johannessen (GTIF) 
til å undertegne protokollen. 

 

Vedtak:    Laila Asbjørnsen og Hilde Johannessen velges enstemmig til å undertegne 
protokollen   

 
 

Sak 3. Godkjenning av innkalling, sakliste og 
forretningsorden. 

 

Vedtak:  Årsmøtet godkjenner enstemmig, innkallingen, sakliste og forretningsorden.  

 
 

Sak 4. Årsberetning for GIR 2020. 

  

  Styreleder Fred Rune Røed gav en kort gjennomgang av årsmeldingen. 
   

Vedtak: Årsmøtet godkjenner enstemmig GIRs årsberetning for 2020. 
   

   
Sak 5 Revidert årsregnskap for GIR 2020 og beretning fra 
  kontrollutvalget. 

   

Kasserer Morten Tønnevold gjennomgikk kort regnskapet. 
   

Vedtak: Årsmøtet godkjenner enstemmig GIRs reviderte regnskap og  
  og kontrollutvalgets beretning for 2020. 
 
 

Sak 6 Arbeidsprogram for GIR 2021. 
 

           Styreleder gikk kort igjennom de nye punktene.  
 
  Følgende hadde ordet og innspill i saken: Alf Morten Kaupang (Imås) 
  og Karin Glomsaker (GK).  Alf Morten Kaupang fremhevet viktigheten 
  å ha møte med kommunen både tidlig på våren og på høsten for større  
  mulighet for å påvirke og følge opp kommunebudsjettbehandlingen og  
  kommunens bidrag til idrettslagene. 
  
Vedtak: Årsmøte godkjenner GIRs arbeidsprogram for 2021 med tillegg til pkt 3 i 
  programmet: GIR vil bestrebe seg til å få møte med kommunen og  
  politiske aktører både i løpet av våren og på høsten.  

 



Sak 7 Innkomne saker til behandling. 
 

  Det var ikke innkommet noen formelle saker fra klubbene innen fristen.  
  GIR styret fremmet to saker for behandling.   
 

7.1.  Revidert poengberegningsmodell idrettsanlegg. 
 

  Styret i GIR foreslår ny poengberegningsmodell for idrettsanlegg i fm 

  driftstilskudd fra Grimstad kommune. 

  Begrunnelse: Den gamle modellen har for mange parametere/kategorier som 

  er vanskelig å forholde seg til uten å ha et inngående kjennskap til hvert enkelt 

  anlegg. Noen kategorier er ikke aktuelle lengre, mens nye typer anlegg er 

  kommet til. 

 
  Som ventet ble det stor debatt i denne saken, og følgende hadde ordet: Alf 

  Morten Kaupang, Vidar Dymbe, Geir Atle Ås, Bjørnar Borgestad Øien, Hilde 

  Johannessen, Fred Rune Røed, Helge Næss Olsen, Morten Tønnevold og Karin  

Glomsaker.  Det meste gikk på poengsetting av bl.a. idrettshall kontra  

 kunstgressbane, og hva som legges til grunn for hvert poeng og derav  

 vanskelig å komme med konkrete endringer ift vedlagte forslag. Det kom  

forslag om at driftsutgifter burde være et av parameterne og GTIF fremmet at 

en egen kategori for spesialhaller burde med.  
 
  Det ble til slutt enighet om å stemme over de 12 kategoriene som var foreslått 

  tatt bort. 

 

Vedtak:  Forslaget fra GIR om hvilke kategorier som bør tas bort, enstemmig godkjent. 

 
  Vedrørende revisjon av poengberegningsmodell fremmet IL Express  

følgende forslag:  GIR tar initiativ til et møte sammen med klubbene for å 

diskutere kriterier / parametere for ny poengberegningsmodell 2022.  

Målet med ny revidert modell er å oppnå en bedre differensiert og mer 

rettferdig vekttallsfordeling for anleggene. 
 
                       

Vedtak:  Forslaget til Express enstemmig godkjent, og med resultat at øvrige kategorier 

og poengsetting blir stående til nytt fremlegg på neste årsmøte.  

 
 GIR styret fremmet følgende tilleggssak: 

                       «Klubbene gis 3 ukers frist til å komme med endringer ift. type anlegg og 

størrelse de har. Det utarbeides et skjema som legges ut på GIRs hjemmeside 

som må fylles ut» 
 

Vedtak:  Forslaget enstemmig godkjent.  

 

 

 

 

 

 

 



 
 
 
 
 
 
 
 



7.2   Forslag til kriterier og rutiner for tildeling av LAM. 
Styret foreslå ingen endringer på de kriterier og rutiner som ble vedtatt i 2020. 
 

Vedtak:  Årsmøte godkjenner enstemmig at kriterier og rutiner for tildeling av Lokale 
Aktivitetsmidler (LAM) vedtatt på årsmøte i 2020 også blir gjeldende for 2021. 

 
 

 

Sak 8 Budsjett 2021. 
   

  Morten Tønnevold gikk igjennom dette.  
   

Vedtak: Årsmøtet godkjenner enstemmig det fremlagte budsjettforslaget for GIR 2021 

 
 
 
Sak 9 Valg. 
   
  På valg 

Leder   Fred Rune Røed  Eidekameratene    
Styremedlem    Kari Elin Bratteland  AGR 
Styremedlem  Ole Bjørn Lindland  Brave Gr. BIL 
2.varamedlem  Reni Lukas   Grimstad Triathlonklubb 

  Leder kontrollutvalget Annette Høie 
 

  Reni Lukas og Anette Høie ønsket ikke gjenvalg. 
   
  Valgkomiteens innstilling: 
 
  Leder   Fred Rune Røed  Eidekameratene  
         gj.valg for 2 år   

Vedtak:   Fred Rune Røed  gjenvelges enstemmig til leder for 2.år. 

   
  Styremedlem   Kari Elin Bratteland  Express IL    gj.valg for 2 år 
  Styremedlem Ole Bjørn Lindland  Brave Gr BIL gj.valg for 1 år 
 

Vedtak:  Kari Elin Bratteland og Ole Bjørn Lindland gjenvelges enstemmig 

   
  2.varamedlem  Camilla Aas             Grimstad Svømmeklubb 
                   ny for 2 år 

Vedtak:  Camilla Aas enstemmig valgt til 2 varamedlem.  
 

 

Følgende har 1 år igjen av sin funksjonstid, men skal godkjennes:  

  Nestleder  Helge Næss Olsen  Lia IL      

  Styremedlem    Morten Tønnevold  Express IL          

  Styremedlem  Marianne Tønnessen  Imås IL    

  Styremedlem  Kåre Strand   Jerv FK  

  1.varamedlem             Nils Svanes           Friskis og Svettis   

 

Vedtak:  Alle enstemmig godkjent.  

  

 

 

 

 

 



  Kontrollutvalg:  

  Leder:   Alf Olav Øye    Express   for 1. år  

  Medlem:  Tone Almedal   Lia IL      ny  for 2 år 

  Varamedlem:  Merete Lie Seland  Imås IL    ny for 2 år 

 

Vedtak:         Medlemmer av kontrollutvalget enstemmig valgt. 

 

  Valgkomite 2022 

 

  Styret foreslår gjenvalg på alle: 

  Leder:  Lene Beisland   Lia IL                for 1. år 

  Medlem: Benjamin Møretrø  Eidekameratene          for 2. år

  Medlem:         Sander Moen   Gr. Volleyballklubb    for 1. år 

 
 

Vedtak:  Styrets innstilling til valgkomitè godkjennes. 

  
             
  Innleid sekretær: 
  Styret ønsker å reengasjere Brit Ingebjørg Fossli som sekretær. 
 

Vedtak:  Reengasjering av Brit Ingebjørg Fossli som sekretær godkjennes. 

  
Oppnevning av representanter til div møter: 
 

Vedtak: GIR styre får fullmakt til å oppnevne representanter til div møter og  
  konferanser. 
 
 

 

Avslutning. 

Leder Fred Rune Røed takket alle deltakere for et stort engasjement og gode innspill, og delte 

ut takk til dirigent og øvrige hjelpere ifm avvikling av møte.  

Takk gikk også til Anette Høie for mangeårig jobb som revisor og til avtroppende 

varamedlem Reni Lukas. 

 

 

 

 

  Grimstad, 29.04.2021 

 

 

 


